
华泰财险附加合同责任条款 

 

兹经双方同意并理解，在投保人已支付约定的额外保费的前提下，如果相关合同或协

议已向保险人申报并经保险人批准，则对于第三方要求被保险人根据该合同或协议就

其遭受的人身损害和/或财产损失所承担的责任，保险人将向被保险人进行赔偿，但最

高不超过本保险合同规定的赔偿限额。 

 

本条款受限于保险合同的条款、条件和责任免除规定。 

 

K104 CONTRACTUAL LIABILITY CLAUSE 

 

It is agreed and understood that subject to the Policyholder having paid the agreed additional 

premium, the Insurer shall indemnify the Insured against any claim made in respect of 

liability assumed by the Insured under any contract or agreement for bodily injury of and/or 

property damage to any third party subject to the limits of liability stipulated in this Policy 

provided that such contract or agreement has been declared to and approved by the Insurer. 

 

This Clause is subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this policy. 

 

 


